
 
Op 18 april 2024 vond er in de Mariakapel van de Agneskerk in Bunde een hoorzitting plaats.  
In aanwezigheid van Vicaris Harry Quaedvlieg van het Bisdom Roermond bood het bestuur van de 
Parochiefederatie Edith Stein (tevens kerkbestuur van Bunde) de parochianen de gelegenheid om 
hun reactie te geven op het voornemen om het grootste gedeelte van de Agneskerk te onttrekken 
aan de eredienst en te verkopen aan de Stichting MFC om er een multifunctioneel centrum van te 
maken. 
Vice-voorzitter Mirjam Depondt lichtte toe waarom het kerkbestuur het huidige gebouw wil splitsen, 
van de Mariakapel de nieuwe kerk wil maken en voor het grote deel een andere bestemming heeft 
gezocht. Daarna gaf de Vicaris een toelichting op de kerkrechtelijke procedure die gevolgd moet 
worden om de grote kerk daadwerkelijk aan de eredienst te onttrekken. Want zo’n onttrekking is een 
besluit van de Bisschop, niet van het kerkbestuur. 
De aanwezige parochianen kregen de gelegenheid om vragen te stellen en eventuele bezwaren naar 
voren te brengen. Na de toelichting en de beantwoording van de vragen waren er geen bezwaren 
tegen de onttrekking aan de eredienst.  
 
Wij zullen u op de hoogte houden van de verdere ontwikkelingen. 
 
Het bestuur van de Parochiefederatie Edith Stein 


